
 
 
Protokoll digitalt styrelsemöte 2025-03-11 
Närv: Björn Abelsson, ordf   Frånv: Lena Strand 
 Ingrid Wallin    Lars Fersters 
 Birger Hjörleifsson     
 Anneli Åslund     
 Ulla Ersson 
1. Mötets öppnande 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna. 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från konstituerande möte, 2025 03 06 
Protokollet från det konstituerande mötet godkändes och lades därefter till 
handlingarna. Erforderliga underskrifter görs på nästa styrelsemöte. 
 
4. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 

• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 
Birdlife och meddelar tidpunkt. Anneli lägger ut Birdlifes program på 
Naturskyddsföreningens hemsida. Naturskyddsföreningen kommer att 
betala deltagaravgift för deltagande medlemmar på fågelexkursionen, men 
som inte är medlemmar i Birdlife. 
Ev kommer kretsen att även själv ordna fågelskådningar. 

 
5. Remisser 

En remiss ang vindkraftspark på Koberget i Ånge, AB Valfisken, har inkommit. 
Björn svarar på den. 

 
6. Kamerala frågor 

Beslut: Styrelsen beslutade att även i år bidra med 5000 kr till Hitta ut-kartan, 
men på villkor att Naturskyddsföreningens logotype finns med på framsidan av 
kartbladet. 

 
7. Kommande styrelsemöten 

Vi byter mötesdag till onsdagar kl 16.30 – 18.00  
Datum för kommande styrelsemöten: 19.3 (Björn tar fika), 10.4, 7.5 (Ingrid fika) 
och 4.6 

 
8. Riksstämma 

Kretsen har två ombudsplatser till riksstämman, där omkostnaderna betalas av 
riks. Ingrid anmäler sig som ett av ombuden.  
Beslut: Om fler än de två ombuden vill åka till riksstämman, står kretsen för deras 
kostnader. 
Vid nästa styrelsemöte går vi igenom nomineringar till riksstyrelsen och motioner 
och propositioner. 
 
 



 
 
9. Koll på kretsens maillåda och medlemsregistret 

Birger är den i styrelsen som kontinuerligt har kontroll på kretsens mailbrevlåda 
och på medlemsregistret, med fokus på Sundsvall-Ånge-kretsen. Vid nästa 
styrelsesammanträde kommer Birger att ge tydlig information kring dessa 
funktioner. 
  

10. Mötets avslutande 
Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner.  

 
 
 
Sundsvall dag som ovan 
 
 
 
Ingrid Wallin, sekreterare  Justeras 
 
 
 
    Björn Abelsson, ordförande 

 
 
 


